
   

Besluitenlijst Presidium  7 oktober 2022  
 

❖ Voorzitterschap van deze bijeenkomst: Quirine van Mourik 
❖ Griffier: Bert Schouten 
❖ Raadsleden: Wim van Ginkel, Albert Kramer, Carlos Genders, Guus van Ginkel, 

Marcel Sturkenboom, Wout van den Brink, Joey van de Belt. 

❖ Adviseurs: Gerolf Bouwmeester, Arna de Jong 
❖ Verhinderd: Frank de Wit, Willemien de Graaf 

 
 

1.     Opening, mededelingen, vaststellen agenda 
        De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Er zijn geen 
        aanvullingen op de toegestuurde agenda. Bij de opening wordt gevraagd de 
        toegestuurde agenda en de agenda in GO synchroon te laten lopen qua inhoud en  
        alle stukken bij te voegen. Dit wordt toegezegd door de griffie. Verder wordt  
        gevraagd om toezending jaarplanning vergaderingen 2023. Ook dat overzicht wordt  
        gestuurd. Onderwerp strategische raadsagenda komt aan het eind terug. Het  
        onderwerp over de planning in de Leusder-krant bij de rubriek “raadgever” is geen  
        thema waar het presidium over gaat. Is verantwoordelijkheid krant en moet ook daar  
        aan de orde worden gesteld zo men dat wil. 
 

       2.   Aanwijzen voorzitter. 
Het presidium stemt in met de kandidatuur van Quirine en geeft aan dat dit met een 
raadsvoorstel in de volgende Raad bekrachtigd moet worden. 
 

       3.   Evaluatie vergaderingen. 
Naar aanleiding van de drie vergaderingen kwamen de volgende opmerkingen. 
Allereerst was er de overpeinzing dat de behandeling van de verordening 
eurowoningen wellicht nog wat verder uitgediept had kunnen worden. Maar voor nu 
doen we daar verder niets mee. Een tweede opmerking betrof de uitwisseling van 8 
september. Daar werd de opmerking bij gemaakt dat de vragen en het verloop qua 
toonzetting niet de gewoonte moet worden. 
Tenslotte werd nog opgemerkt door de plv. voorzitter van de Raad graag de 
annotatie ter voorbereiding van de raadsvergadering, die de voorzitter krijgt ook te 
willen ontvangen. 
De vergadering van 29 september is niet voor herhaling vatbaar als het gaat om de 
wijze waarop enkele portefeuillehouders acteerden. Uiteindelijk verliep het goed, 
maar de wijze waarop de hobbel genomen werd is niet voor herhaling vatbaar. 
 

4. Vaststellen concept agenda’s 
     13 oktober uitwisseling  geen opmerkingen. 
     20 oktober informatiemarkt en ronde nieuwe sanitatie toevoegen. Daarbij ook de  
     stakeholders uitnodigen, zoals waterschap e.d. Bij de agendering begraafplaats en  
     begroting deze achter elkaar laten plaatsvinden. Begroting naar 21.15 uur. 
     De schouw Tabakssteeg op de agenda plaatsen. Is akkoord. 
     3 november 90 minuten voor de RES. Door uitvallen van de wandeling Princenhof 
     kunnen zalen omgeruild worden. Christiaan den Hertog als voorzitter vragen. 
     Op 8 december kan bij de uitwisseling de Octopus aan de orde komen. 
      
    Onderzoek windmolens komt half oktober beschikbaar. Dan direct naar Raad sturen. Is  
     toegezegd. Dan kijken wanneer dit onderwerp besproken kan worden. Immers voor 1  
     december moeten we ook reageren naar provincie voor extra lokaties voor  
     windmolens. 



   
 
De vraag van het basisonderwijs voor een werkbezoek op zich akkoord maar wel eerst 
helderheid welke invalshoek zij kiezen. Gaat het over huisvesting of speelt er wat anders. 
Willen beeld krijgen van de meerwaarde van een werkbezoek. 
 
Het rijkswaterstaatproject A28/A1 knooppunt. Na enig overleg is de conclusie, dat het 
toch wel nuttig kan zijn een informatiebijeenkomst te houden voor de regio. Voorstel is te 
kijken of dit in week 47 zou kunnen. Heeft de voorkeur. De aanvankelijke aarzeling zat in 
het feit, dat er ook voor bewoners een avond wordt gehouden en aanvankelijk het idee 
was daar bij aan te sluiten. Maar op bestuurlijke niveau geïnformeerd worden heeft wel 
meerwaarde is de conclusie. 
 

5. Verslag Presidium 
 
Geen opmerkingen. 
 

6. Toelichting op overzichten. 
Graag volgende keer overzicht moties en schriftelijke vragen en toezeggingen compleet 
maken. Ook qua acties helder aangeven wat de stand van zaken is. 
 
De strategische raadsagenda bespreken met de werkgroep. 
 

7. Rondvraag 
     Er wordt nog opgemerkt, dat het belangrijk is de informatie op de website met gegevens   
      van raadsleden te actualiseren en waar nodig compleet te maken. (profiel gemeente- 
      website) 

 
8. De voorzitter sluit de vergadering. 
 
 
11.10.2022/AHS 


